
Referat fra Hedemændenes ordinære generalforsamling torsdag 

den 17. februar 2022 

Dagsorden : 

1. Velkomst
2. Valg af dirigent
3. Bestyrelsens beretning
4. Fremlæggelse af regnskab
5. Behandling af indkomne forslag
6. Fremlæggelse og vedtagelse af budget, herunder kontingent
7. Valg af medlemmer til bestyrelsen og suppleanter
8. Valg af revisorer
9. Eventuelt

1. Formand Mogens Nisted byder velkommen til den Corona udskudte ordinære
generalforsamling. 46 stemmeberettigede deltagere var til stede.

2. Ulrik Hansen vælges som dirigent, og han konstaterer at generalforsamlingen er lovlig, idet
den er rettidigt indkaldt.

3. Mogens fremlægger bestyrelsens beretning, og den bliver godkendt af forsamlingen med
applaus.

4. Kasserer Leif Braunstein fremlægger regnskabet, som ender med et mindre overskud, og
regnskabet blev godkendt uden kommentarer.

5. Bestyrelsens forslag til ændringer i vedtægternes  § 2, 4 og 5 blev godkendt – som foreslået –
men med enkelte rettelser efter kommentarer fra tilstedeværende medlemmer.

6. Leif gennemgik budgetforslaget for 2022, som på trods af et forventet underskud på kr.
16.100 for at få nedbragt vores lidt for store kassebeholdning  blev godkendt af forsamlingen.
Bestyrelsen foreslog at kontingentet blev ændret til de tidligere kr. 600,- for at imødegå
forventede extraomkostninger, grundet generelle prisstigninger, og dette blev også godkendt.

7. Valg af medlemmer til bestyrelsen : Svend Søhus Stauning, Mikael Horup, Leif Braunstein og
Birger Madsen er på valg, og modtager genvalg. De blev alle valgt.
Valg af suppleanter :  Ole Marzec og Ole Nyborg modtager begge genvalg, og de blev begge
valgt.

8. Valg af revisorer : Per Strøm og Raymond Damskov modtager begge genvalg, og blev valgt.
9. Eventuelt



Fra forskellige medlemmer, kom der gode forslag, om at fremme hurtigere spil på banen, - 

Ikke lede for længe efter forsvundne bolde, hjælpe hinanden til at komme hurtigere fremad, og 
der kom også forslag om reducering af roughen, så de kostbare bolde, bliver lettere at finde. 

Vi skal blive endnu bedre til at tage extra hensyn til nye medlemmer, så de føler sig velkomne i 
klubben, og fastholdes som medlemmer, blev også lige nævnt. 

 

  Der var også en livlig debat om den fremtidige spilleform (Slaggolf og Stableford) 

Bestyrelsen lyttede til de mange gode argumenter, og tager dem med under planlægningen af 
programmet for den kommende sæson. 

 

Ulrik Hansen erklærede herefter generalforsamlingen for afsluttet 

 

Det så ud til, at alle medlemmer havde hygget sig i det gode selskab, samt nydt den gode tapas 
servering fra vores restaurant. 

 

 

Refereret af Johnny Villumsen 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

 


